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z sesji Rady l{iejskiej u Jqdrzejonie odbytej v dniu }o listopada ffir.

w sali konfererrcyjnej Starostra Foviatonego w JqQrzeJonie.

Ad.  1 .

Przenodni ez4ea, Rady Uiejskiej - Teresa Szrach, o godziniu 91o otr*arla

obrady )0(V sesji Rady l{iejskiej v Jqdrzejocie.

Obrady rozpczqtn przy obecno5ci 25 radnych r¡a stan 28 radnych, co stanowi

8,3 fr ogólu RadY.

kzewodnic"4ea stsierdzila quon-m prawombcne do podejnwania uchval.

Przerodnicz4ea, Rady t{iejskiej przywita}a przybylych na sesjq:

Radnego Sejniku Samorzqdowego Yojerództrra Swigtot<rzyskiego - lek. med. Alfreda

Bialego, Starostq Jqdrzejovskiego - Tadeusza SÉercryñskiego, Kmendanta

Poviatowego Poticji - Ryszarda Hydrzyñskiego, Zastepe Kmerdanta Poviatowego

Pollcji - ardrzeja Piqtka, Konendanta FaÉstnouej Stra2y Po2arnej - Stanislasa

Wijasa, Ko¡nerdanta octrotnicrych Stra2y Pozarnych - Jerzego Smackiego, Kmendanta

Stra2y l{iejskiej - Hojciecha Hatysa, dzielnicottych, przedstawicieli partii

i stronnictv politycznyctr, soltys6w i przerodnicz4cyeh rad soteckich, przedstawicie

prasy; Fouitala rónnie2: Radnych, B¡rristrza fbrrryka Michatkievicza, Zastg¡rcq

h¡rmistrza - tfaldenara UoZniaka, kierovnikóv jednostek organizacyjnych gminy,

oraz nszystkich przybylyctt na dzisiejsze obrady.

Sekretarzen obrad rrybrano jednogfo6nie radrq Lidiq osiñslrq.

Ad. 2.

l{a sesji w dniu % Wádzíernika nieobecni byli: Radna Anna Szlqk i radny

Alfred Cz;op; nieobecnoÉci zostaly usprawiedlivione.

Ad. 5.

Radny Ryszard Pacanor¡ski v imieniu radnych klub¡ AUS vnosi o skre6lenie

z porz4dku obrad p.urktu 14; zdaje sobie sprawe z tqgo, i2 uiqáe siq to ze zmiar¡,ami

v Statucie fuiny. Radny Facanowski uzasadnia swój wniosel< t1m, 2e poprzednie

zarz4dy obradoyaly w skladzie mniejsz¡m i damly sobie rade. If tej chvili jest

o jednego czlonka viqcej, ate nie racry 6, fu tak mr:si byé. Poprzednie

Zaczgpy obnadowaly re u tygodniu; wyj4tek stanwil okres przedtx-ld2etovy. Y zwiqpkr

z tym, 2e w. niejsce nfestirral posiedzeri Zarzqdun or:az ze rzgfqdów ekonomicznyctr

uzasadnione byfyby r'¡czalty dla cztorüów Zarz4du litiejskiego.

Radny Czeslav blicharskl vnqsi o nprovadzenie do porz4<tlru obrad punktu

17 A - Spravozdanie z dzialalno6ci KmisJl Forzdku Rrbliczrrego.

h¡ruistrz heruyk Michalkievicz rryJaÉnia, 2s ten 7av$ l{lejski równie2

obradqje raz v. tygodnlu; vyjqtkf stanoviq posiedzenia v sprauach txil2etovych.
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lüastq¡rnie przystq¡riono do glosoran:ia nad wnioskie¡n Fana Pacanorskiego w spraule

skre6lenia z porz4dku obrad punlrtu 14.

Uyniki glosowanla wyglqdaly nastqpujqco:

przeciv 15

rstrzynalo sig O

t{r¡iosek Radnego Pacanowskiego nie zostal przyjqty-

Przystq¡riono do glosowania nad ynioskiem radnego Blicharskiego w sprawie

nprouadzenia do porz$ku obrd putktu 7 A.

tr¡losek przyiqto jednogtoÉnle.

Przystqpiono do glosouania rnd przyjqcien porz4dku obrad z autopoprawkaml.

Syniki glosowania rryglqdaly nastq¡rujqco:

przeciw I

ustrz¡malo slq O

Porz4dek zostal przYiety.

1. Otnarcie sesji, strierdzenie quortm, porrclanie sekretarza obrad.

2. Usprawiedlivienie nleobecno6ci radnych rn sesji r dniu ú rcráazíernika 20or.

J. Przyffcie porzSltu obrad.

4. Przyjqcie protokolu z poprzedniej sesji-

5. Interpelacje i uolne wr¡ioski radnych.

6. Infornacja o pracy Tarz$u tilieJsltiego mfqdzy sesJant'

7. Inforuacja o realizacJi rchyal podjqtych na poprzdniej sesji.

7A. gpranozdanie z dzialalno6c KomisJi Porzqdku Rrblicznego.

B. Inforuacja o stanie porz@<u i bezpieczeñstwa publicznego za' 10 mieslgcy

bie?qcego roku.

9. Ocena pracy Stra2Y l{iejskiej.

1O. Informacja o dziatatnolci 6P i PSP na terenie miasta i gnlny.

11. gchyala u spravie wystq¡rienia z vniosklen do tüojwody fuiqtolcrryskiegg

o przekazanie na wlasno6ó Gminy Jqdrzejór' nieructrm6cl o pow. t-2147 ba,

' poto2onej w obr. G niasta Jqdrzejova.

12. tbhr¡ala w spravie nadanfa nazwy ulicy na terenie miasta Jqdrzejowa-

1J. u,chwala znienia.jqca uctruatq Nr )OUI/2ft/m Rady l,fiejskiej u Jqdrzejowie

z dnia 24 sierpnia 2@O roku w sprawie optaty za koezystanle z Ptywalni

l{iejskiej w Jqdrzejowie.

14. l,Jctrwala w spravle vyboru czlor¡ka 7an4du ltlieJskiego u JqdrzeJouie.

15. [chrala v sprarrie zmian y br*l2ecle miasta i piny na 2@ rok.

16. Odpowledzi na lnterPelacje.

17. SPratrY c62ne-

18. Zankniqcle obrad.

17
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Ad. 4.

Radna Urszula Piasecka pyba dlaczego nie dostala odpoviedzl na interpelacjq

zgloszsrq na sesji v dniu ú WfÁziernika 2ffi rolru w sprawie kosztós zatrudnienia

Fana Radoslawa Porqbskiego do przeprowadzenia kontroli mZ.

hlrnistrz Henryk l,lichatkieyicz odpouiedzial, 2e sprava zostanie vyja6niona.

Yiqcej uwag do protokolu z poprzedniej sesji nie zgtoszono, u niry)st z czym

zostal przyjqty.

Ad. 5.

Radny Czestaw Blicharskl u arlqpku z tW 2e r*krótce nadejdzie zina i ferie'

proponqje obnizyó putap vody v zaleuie, zamor¡tcnraó o6rrietlenie i zrobió lodowisko

dla dzieci i d¡dzie2Y.

Uiceprzeuodnicz1cy Rady - Teofil Sqk wrosi o ustalenle zatz4dcy drogl

z BrzeínLcy n kierunku l,¡k¡tkor¡ic /ptzez las/ i przeprovadzer¡ie remontu tego

odcir¡ka, ponietra2 jest bardzo utiszczony;

vnosi róunle2 o wyrerpntouanie nostu na Uanacie, poniena2 obecnie nie spelnia

on srcjej funkcji: koryto rzdci jest podniesione r w¡rnilru czego okolo lO h*taróv

lq! jest zalane.

Rdna Urszula Piasecka inforun{e, 2e nie otr:z¡¡ua}a odpowiedzi na interpelacjq

r spranie drogi z Lysakova Oo E-7; vva2a, 2e rwlehy spraudzió stan bezpieczeñstna

u tyn niejscu i poczynié odpowiednie kroki w celu jego popravy.

Radny Marian Góratski wnosi o podtry2szenie vieku ucznióv upravnionych do

korzystania z ulg na przejazdy 6rodkani kmr¡rikacjl niejskiej z 19 do 2O lat;

radny inforuuje, 2e td I kr*artale bie24cego roku Komisie hrd2etu gminy i poviatu

odbyty vspólne posiedzenie, na którym mviano niedzy innym.i pmoc finansorq

dla szpitala. Stvierdzono, 2e nszystkie grriny Pouiatu Jqdrzejovskiego powinny

partycypowaó y kqsztach utrzymania szpitala, jednak hxlzety na ten rok byty

ju2 uchvalone. Radny uva2a, 2e z racji tego i2 szpital zrnjduje siq w J$rzejowie

nas?A g¡ina ponosi du2e koszty; twierdzi, b nadszedl odpoviedni czas, aby uróció

do sprawy.

Rdny Facanoyski ura2ia, 2e jeste6uy oryginalnq Snin¿l, która nie zagwarantovala

ulg.na przejazdy 6rodkani komunikacji nieJskiej dta str¡dentóv i osób, które

ukoñczyty 70 lat; ulgi takie s€L pouszechnie stosryane u cal¡m kraju.

Radr¡a Lidia Osiñska pyta czym kieruje siq Zarz4d Starostrra planu.iqc

v przyszlorocznlm bwt2ecie vykonanie tylko 125O metrór dróg na terenie gliny

Jgdrzejóu. Stosunek do tego co zrobi Spina vynosi 1:1.

Radna ipforur-r.je, 2e u Gninie Sgdziszóv stosunek ten vSmosi J:1. Y riqfku z tW

2e do naszego urLasta przyje2ñZag, yszyscy nieszkaírcy Foviatu, decyzja 7ar"4du

Fulatu jest niezroa.miala.

Radna Janina Szreniaua pyb, czy nykonano eksnisig Pana Zdzlslana Chrzanouskiegt

podczqs jego nieobecro6cl / "srr. uf . J-Majrr/ I cry byf wyrcür sAdcry.
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Ad. 6.

Rada l{ieJska przyjqla inforuacjq o pracy T:lrzrydu llLejskiego miedzy sesjami;

uvag nie zgloszwn.

Ad.  7.

Rada l.fieJska prz,yjqta informacjq o realizacJi uchval @jqtych na poprzedniej

sesji; uYag nie zgloszor¡o.

Ad. 7 A.

Radny Ryszard Facanowski pyta jakie kryteria brano pod uvagq oceniajQc stan

czysto6ci pszcz-egfilnych gpin, slcoro grrina Jqdrzejóu zostala oceniona Jako

rrqjczystsza, í zajqla I miejsce. Czy nas?a gmira jest najcrystsza v sensie

ekologicznym ? Kto byl w Korisji Uojeuódzkiej, 2e tak nysoko ocenil nasze

niasto ? l{a terenie niasta rnajq miejsce s5Étracje, które dyskratifiln{iq .

Przede vszystkin chodzi o kontenery na osiedlach, które v soboty I niedziele

s4 pelne, ¡nlno i2 sq sluZby odponiedzlalne za to. Cala ta sybuacja Snidcz.y

o kmisjl konlrursorej.

Radny Czeslas Blicharski nyjaÉnia 2e Komisja Porzqdku Rrblicznego nfe

jest w petni zadoyolona ze stanu czystoÉci na terenie miasta i równie2 ma

uvagl. Jako kieronca, który na eodzieñ rn rp2liuo6ó observmania stanu czysto6ci

na terer¡ie innyctr miast, prz,yzrle.je, 2e Jqdrzej6v jest czyst¡rn niastem. Radny

inforuuje, 2e l(omisja Porz4dku Rrblicznego vniasla svóJ rklad Y uzyskanie

przez Sine Jqdrzejóu piervszego niejsca: odbyyafy slq kmisJe wyStzdove

dzieki któryn byla mo2litq6é zauraZenia i zlil<uidwania vielu nieprawidtouo6ci.

tüadal Jest uiele uuag co do czysto6ci naszego miasta, iednak vr.qtq slE one

z brakien 6rodków finanswych. Konlsja ocenila JqQrzejóv tak iak go vldziala

na tle innyctr niast. Globalnie Jeste6ury o viele czrystsi ni2 ir¡re niasta.

Przy¡ezdni tak2e oceniqjq nas pozytyrnie. l{aturalrq rz*24 jest' áre rodovicl

Jqdrzejowianie widz4 rnant€nenty.

&.lrmistrz tbnryk Michalkievicz nyja6nia, 2e komlsja konkursma byla porolana

przez Uojewodq. H jej skladzie byfo 1O osóU zaJrnr;jqcych siq sprawami zriq?an)'ni

z crystoÉciq. S¡¡tuacja w naszym nle6cie idealna nLe jest, ale na tle innych

gmin nie jest zla. lüa utrzynranle czysto6ci trzeba mieó odpouiednie 6rodki.

Rok temu byfi6my w polovie, a yty¡tr roku zajqli6my pielsze niejsce. Jednak

gnina v petni na to niejsce zasluflla. tlamy nysypisko 6mieci, @ryszeczalniq

6ciekóv, targowisko z prandziwego zdarzenia, basen, nyremontorany Rynek,

stylowe o3wietlenie na nim i na ulicy 11 Listopada. KmisJa r czasie vizyty

zwracala uwage r¡a konkretne obiekty. tfyciqgnqli3ty vnioski z poprzedniej

kontroli dziqki czenu nlno ¿e nie jest idealnle, to jedr¡ak jest peuien postqp.

Konisja ocenila tak jak ocenita, trzeba to przyjqó i cieszyó siq z tego.
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Radny Ryszard Facanowslci inforuu.je, 2e daleki Jest od zloSlirc6ci i podtekstóu.

t{yja6nia, 2e nie nóuif o glórnyctr ulicach lecz o niektóryctr niejscactr - glóvnie

na osiedlactr, i o tyu, 2e sluzby odpoviedzialne za 6nieci nie robiq tego co do

nich r¡alezy. Radny proponuje zrobienie 
"AJec 

i pokazanie h¡rnistrzn'ñ, 2eby

zobere.z¡|, 2e chodzi o miejsca na osiedlach, gdzie taka sytuacja siq powtarza.

Fan l¡larek Boguslavski stwierdzil, 2e szkoda f2 h¡raistrz nie wspormiat o zrac?4c

wplywie rta zajgcie I niejsca, s¡Éuacji w obiektach stu2by zdroria.
Przewodnicz4@ Rady - Teresa Szrach uwa2á, 2e w tej kr¡estii nie powinno

byó sporór lecz povinien ciesryé fakt i2 syttracJa siq popravia - sygnafizujq

to ludzie przyjezdni. l{szyscy wiemy o mankanentach, Jednak uiele z nich zaleLy

od ludzi niejscorrych. SwiaOmoSó ludzi y tym zakresie jest coraz viq\sza, jednak

nie doro6li6my jeszcze do tego aby wszystko bylo idealnie.

hliqcej uvag do sprawozdania z dzialalno6ci Komisji Forzqdku R:blicznego

nie zgtoszorro yt zwiq¡ku z czp sprawozdanie zostalo przyite.

Ad. 8.

Pr-zewodniezryca Rady udzielila glosu Komerdantovi Foriatowenu FoficJl -

Ryszardowi Sydrzyñskienu, który odczytal dodatkowq inforuacjg o stanie porz4dku

i bezpieczeñstya publicznego ra terenie miasta i gniny /informacja v z.a,L1czeniu

do niniejszego protokotu/.

Radny Ryszard Facar¡owski stwierdzil, 2e z umgq wysluchano spravozdania.

Korzystajqc z ol<azji - jako jeden ze wspólorganizatoróu vielu inprez sportorych

dla dzieci I nlodzlety - ctrcialby serrJecznle podziqkoyaé za, zielone Éuiatlo

dla rekreacji i rypoczynku dziecl L mlcdzeLy.

Radny pyta cq Folicja nie na klopotów z palivem, na co Konendant tJydrzyñski

odpouiada, 2e nie ma 2adnego problenu z tW zrLqarrcgo.

Radny Facanosski stcierdza, 2ie kadra jest ntoda i spravna v zwiq3ku z crym

byó mo2e istnialaby mo2liwo6ó utworzenia J-osobonych patroli rweronych.

Nie bytoby to drogie / tytt<o zal<up roverós/ a uno2liwiloby dotarcie do miejsc

gdzie policjanci sq napraudq potrzebnl. Ctrodzi glóunle o klatki schodowe

w blokach, które sq okuporane przez mtodyctr ludzi, przez co czqsto starsi

h.rdzie nie mogq dostaó siq do mieszkañ.

Radr¡a E\ra Ptasmik korzyst4jqc z oL<azjI podziqkorala Fanu Uarrzyírczakovi

za sumienrq ppscQr kontakty z radn¡mi i mieszkañcami.

Przewodnicz4ea Rady - Teresa Szvach inforuu;je, 2e Fan htynrzyñczak jest

dzielnicovym na terenie gdzie sama mieszka i stwierdza, 2e mieszkaírcy sq

zafasc¡morani prac4 Fana Yavrzyítczal<a. Tmienila siq rola dzielnicouego:

stal siq on czlouiekiem, który potrafi nieszkañcom @c, czasern dobrym sloven

rpzladoyaé napietq sytuacjq. talda vlaÉnie dzielnicorr¡m jest Fan Yavrzyírczak.

Radna Urszula Piasecka stnferdza, 2e dzLqkl dzielnlcff€rllu, -mieita siQ

v duz¡¡n stopniu wspólpraca na linii szkola - Policja.
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WtúzLe2 szkolna bierze udzial v spotkaniactr z dzielniconym co korzystnle

na niq wplyra.

Przewodnic?4¿ea Rady - Teresa Strach zloáyla podziqkovania na rqce Komendanta

Pouiatowego Policji w imieniu wszystkich radnych, dla wszystkich dzielnicovych.

Krcr¡dant ltydrzyñski u imleniu dzielnicorych podzfqkoual za docenienie

ich pracy i nyrazit ch$ dalszej wspótpracy z radnymi i mieszkaírcani miasta

i gniny.

Radna Janir¡a Szreniawa nówl, 2e odblma sig duZo spotlcari z mleszkaicami,

jednak vvaia.r 2e o tych spotkaniach povinni byó pouiadamfani radni z danego

terenu.

Sottys ysi Borki- Fan llladyslaw BaryIslci tuierdzi, 2e m zaufanie do

Policji dzleki dzielnicoueur-r - Panu Piotrowi Szerczykowi, który czqsto przeblma

v snojej dzielnicy. üieszkaírcy sq zadwolenf poniera2 pilnqje ladu i porz4$ktt.

Korzystaj4c z ol'<azji Pan Barylski z,tnaca uwage rn sytuacjq jal€ panqie rn

drodze rn Piaslrrch. l¡a teJ ulicy Jest du2y ructr, a pobocza v czasie deszczu sq

pokryte katu¿ani. Z drogi tej korzystqjq dzieci rrczqszczai4ce do Szkoly

Podstawwej u Piaskach. 7e '*z4,ledu na stan poboczy czqsto id4 ullcqr co

styarza zagro2enie dla ich Zycia. Pan Barylski proponqie navieáé jakÍegp6

materialu na pobocza i nyrówrraó j., tak by dzieci mogty z nich korzystaé.

Radny Ryszard Pacanowski prosi o przekazanie na rgce szefa nrchu drogonego

aby zrróció uragq ra npodrasovane" maluchy, które czqsto sfu2q mlodym ludziom

do karkolomrych zachovañ.

Ad. 9.

Radna tfaria Kuapiszewska pyta o zasady przeprmadzania akcji vytapyrania

bezdomrych psór.

Kmrdant Stra2y t{iejsklej - Pan Hojciectr ttatys rryrja6nia, 2:re spravq wylapyrania

bezdomrych psóu regulqje ustawa. Zgodnie z nlE na 2 tygodnie przed przeprowadzenier

akcji, naLeLy jq oglosió. Y bie2qc¡rm roku przeproradzono 2 takie akcje.

Ilo6ó akcji z,ale2y od ilo6ci miejsc v schronisku i od posiadanych 6rodków,

tüiTei trrag do pracy Stra2y l{iejskiej nie ¿gloszono.

Przeyodnic"4ca Rady - Teresa Szvach, o godzinie tO15 qglosita przerue,

która trvala do godziny fi45.

Ad. 10.

Nie zgloszono uuag do inforuacji o dzialalno6ci GP i PSP na terenie

sliasta i gniny.
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Ad.  11 .

tlrag nle zgloszono.

lüa sali obrad obecnyctr 25 radnyctr /radny Alfred Czop i rdny Ryszad Facar¡ovski

nie vrócili na sale po przeruie/.

Rada l{iejska u Jqdrzejovie jednogto&¡le ponziq}a tbfnrafq Ne lÍJf'U/ZA2/ffi,

w spravie nystq¡lienia z nr¡iosklem do Uojeuody fuiqtokrzyskiego o przekazanie

na vlasrpSó clniny JqQrzejóu nieruct¡mo6ci o por. 3.2747 ha, polo2mj v obr

OB miasta Jqdrzejora.

/tbhrata Nc ][/í:V/2Q/M v za}.qczr¡,ltiu do protcftotu/.

ld .  12 .

Rada Miejska v Jqdrzejowie jednqgto6nie povzlgla tlchralq M )f,[.V/245/m,

v sprauie ndania rany ulicy na terenie nlasta JqQrzejoua.

/tbhvala Nr lff.Y/241/m v zal4czerriu do protokolu/.

Ad. 13.

Zastepca &¡rmistrza - Ualdemar Uoániak, u imieniu Zarz4du l{leJs}riego

snosl o r*proradzenie zni,any w projekcie r-etrraty polegaJqcej na nieograniczaniu

górnej star¡ki za vynqjecie basenu na 1 godzire. $ 1 pkt.B przyJnnr.ie brznienie:

8) za vyrqjqcie basenu ninimun 1n ?il1 gcdz.

Rada l,fiejska v Jqdrze$:ule jednogfo6nle porzigta ttchralg Ñr )fI|^V/2M/ffi,

-'nieni4ielc4 LJrchvalq Nr )OüI/2ffi/m Rady üiejskiej v Jqdrzejovie z dnia

24 sierpnia 2@ roku v sprarie oplaty za, korzystanie z Plyralni Miejskiej

u Jgdrzejovie.

/tbhnata Nr )Off/244/m r zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  14.

B¡rmistrz Henryk Michalkievicz, zgodnie z art. 28, lit. E, ust. 3' zglasza,

r¡a czlor¡ka Tarz$u l{iejsldego u Jgdrzejouie radnego l4ariar¡a Góralskf.ego.

Radna E\*a Ptasznik prosi o przerwe u obradactr, ze vzgledu rria nieobecno3ó

na sali obrad dwóch rdnyctr ktubu AIJS.

Przewodnicz4ea, Rady - Teresa Szwach nyja6nia, 2e zarúm zostanie przepronadzone

glosouanie y sprayie nyboru czlonka Tarz4du l{iejs}dego, upl¡mie trochg czasu'

ponfewa2 trzeba pouolaé kmisjq skrutacyjnq i przygotouaé karty do glosmania.

Raüry l4arian Góralski rryja6nia, 2e dec¡4ja o kandydowaniu na czlonka Z'arz$u

![iejskiego nle by]a podejnovana w szyt*<im teryie, ponieva2 Jego kard¡rdatura

przeijala siq od $lkiego6 czasu. lüad decyz.jq musial siq zastanwló, ponieraZ

nybranie go na czlonka Tarr4du Miejskiego viq2e slg z dodatkorryni obowfq$ami'

natmiast nianybraníe - z pora?-kq.

Radny G6ralski informrJe, 2e jako czlonelc Z.an$u szczególrq uhtage zrr6ci r¡a:



- B -

h.rroubojnie, teren przy plywalni, ulicq 11 Listopada - aby byla ulicq reprezentacyjn

kar¡alizacjq, wodociqgi i drogi u terenach viejskich.

Radny Góralski, po szkoleniu z zakresu unijnych progral6u pmcor¡yctr, przekonal

siq, 2e gnina moáe korzystaó z du2ych Sr'odków unlJnych.

Jako cztonek Zarz4du Fan Góralski bqdzle dbat o to, aby 2aden z rdnych

nie miat zarantilv od wyborców. Chcialby rórmie| prrygotowaé gnxrt do srücesów

dla nastgpnyctr Rad, tak jak poprzednie Rady przygotovaly dla obecnej - przykladem

rn2e byé zajqcie pierwszego miejsca w wojeuództrde pod r¿gfeden czysto6ci.

Radny l¡larian Góralski uyraia zgode rn kandydouanie rra czlonka Zarz-4du ]tiejskiego

v Jq{rzejowie.

Przystqliono do ponolania kmisji skrutacyjrej.

Radr¡a Janina Szreniawa zg,lasza kandydaturq radnej Urszuli PiaseckieJ.

Radna Piasecka nyra2a zgde.

Radny Andrzej Jakubanfs zgt:asza, kandydaturq radnej Mariarury fuieca.

Radna fuieca vycaia zgde.

Radr¡a Barbara Trzeszkosska Dzwonek zg,lasza kandydaturq radnego Kazimierza

Michalskiego.

Radny lfichatshi uyraila zgde.

Rada Miejska y Jqdrzejonie jednoglo6nie przyjgta sklad komisji skrutacyjnej:

- Urszula Piasecka

- l,larianr¡a fuieca
- Kazinierz l{ichalski

Przewodnie-?Aca Rady - Teresa Szwach oglasza 10 minut przerwl¡ r¡a przrygotowanie

kart do glosouania.

l{a salq obrad uracqjE radny Ryszard Pacanowski i radny Alfred Czop.

llastqpnie przewodnicz4cy korisji skrutacyjnej - Kazimierz l¡lichalski,

przedstavia warunki glosowania; komisja skrutacyjn€r przeproradza gtosouanie.

Przewodnicz4ea Rady - Teresa Szwach oglasza przerwe na policzenie gtosów

i sporz4dzenie protokolu przez komisjq skrutacyjnq.

O godzini e 11n, przeuodni c"Acy konisji skrutacyjnej - l(azinierz l¡lichalski

odczytat protokól konisjl /v zal4czeniu do niniejszego protokolu/.

Rada Miejska w Jqdrzejouie powziqta L)chwatq Nr )Off/245/m w sprawie

nyboru cztonka Tarz4du Miejskiego w Jgdrzejowie, rrastqpl.jqcq ilo6ci4 gtosów:

z a 1 5

przeciw 10

wstrzynalo siq O

/Uchwala Nr )0ff/245/m v zalqczeniu do protokotu/.
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Ad.  15.

Uwag nie zgloszono.

Rada MieJslra w Jqdrzejowie porzigla Uchmlq Nr )Off/246/m v spravie zmian

w hxl2ecie niasta i gminy na 2@ rok nastgpn4jqcq llo6ciq gtosów:

?A

przeclw

vstr:z¡ruato siq

24

1

o
/LJchvala Nr )0ff/246/m v zalqcrerúu do protokotu/.

Ad. 16.

h¡rnfstrz tbnryk Michalkiwlcz poinformowal, 2e odpouiedzi rn rr¡ioski

i interpelacje zostarq r¡dzielone na pl3mie, jednak perüne sprawy notrn ryja6ni6

od razu. h:¡:sristrz odpor*iedzial Fanu Facanouskieuu, áe strder¡ci mqjq ulgl

na przeJazdy 6rodkami komunikacji niejskiej vynikqjqce z ustaYy o szkolnictwie

uyisrym, u zuiqpku z czyta nie na potrzeby aby Rady ingerwala ¡r te spraYy.

B¡rrnistrz pnddal pod roanagq radnych, czy rrrzszerzaJ4e ulgi na ptzeiazdy

Srodkani kmunikacji niejskiej o emerytóv i rencistón, kúrzr¡ mqie iakieÉ dochody'

nie rozszeczyó r6r*rie2 o bezrobotnych, którzy nie naj4 :Zadnych dochodów.

Radny Ry"zard Facanouskili.nformu¡e, 2e q zaranty v stosrn:ku do radnych,

i2 nj-e interesqjq sie sprawani ulg. Radny nadmienia, 2e projekt przrygotowany

h, tej sprarie przez AHS, nie przeszedl. Pan Facar¡owski odcrytat pisrc ZYlWLct

Emerytów i Rer¡cistóv i unosi o umieszczenie w porz4dku obrad rnstqpnej sesji

pnktu dotycz4cego ulg.

Radny ura2a, 2e niebezpieczeñstro rozszerzenia ulg jest pozorne. Nie nqlpy

samhodóu eneryci i renci3ci, których czqsto nie staó rn ptzeiazd' naJE

problen¡r z dostanien siq choóby do lekarza, bo stan zdronia nie porala im

na pokonanie drogi pieszo. lfusiny nychodzió naprzeciv potrzeborn ltdzi starszych;

jako radni mam5r spraworaé mardat dla ludzi.

Radna Barbara Trzeszl<owska Dz¡¡orelc poinfor"mouala, 2e pracqje w trzech

konisjach. Karisje zapozraly siq z wnioskiem P6 i sprawQ przekazu.i€t pod

obrady sesJi.

Radny lhzlnierz l¡tichatski - jako Kieror¡nik Tydziatu Kmunikacji Starostua

Poriatorego w JqdrzeJo*ie - odpowida na interpelacJq Pani Piaseckiej' v spravie

organizacJi ruchu n¡a E-7 w niejscowo6ci Dianent, b tfydzial Konunlkacji nie

jest koryetentny ¡r teJ sprarie, w zvlqTku z czylú zostala ota przekazarn do

Ceneralnej Qyrekcji Dróg Pubficznych. Fouolano specJafn4 korisjq, która

przeproradzita uizjq. Yniosek rozpatrzono negatywnie. Odpovtdá v tej sprawie

zostala radneJ przel<a"arn.

Kterwnik Lt¡rdzialu O$riaty, Kultury i $ortu Urzedu l{ieJs}dego u Jqdrzejwie

Fan l,faciej KoÉmider odpoviada na interpelacjg radnego Bticharsltiego. llralia'

2e organizmanie lodowiska na terenie alcrenu uodnego byfoby niebezpieczne
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dla uz¡¡tkovnikóy oraz dla ryb /zc wzg}.edu r¡a obniZenie pulapu túy/.

Kierovnik zrobil rozeznanie v celu zrobienfa lodowisk na terenie boisk szkolnych,

ale dyrektorzy obawiqjq siq zniszczenia navLerzchni asfaltovej.

Kieror¡nik zvtr'oci slq do dyrektoróv szk6l, aby v miarq rc2liwo6ci zorganizowalÍ

lodoviska na terer¡ach poza boiskani.

Kierounik poinformonal rór¡nie2, 2e np. w Kielcach sanorzqd nie organizuje

lodovisk, ale zwraca siq o organizacje do dyrelrborór szkól; n Piírczovie

organizowane jest lodowisko na akwenie nodnym, zajmqje siq tym dvóch ludzi,

ktírzy latem z4jmujq siq nagta6nianiem inprez.

Przewodniczqcy PPS - Stanislaw Galczewski @ziqkoral radnernu Pacanovskiemu

za przedstawienie problenu rrrzszerzenia ulg w przejazdach kmunikacji niejskiej;

zxr'ocil uyage na fakt, 2e nie zre.lazl poparcia w SLD, a znalazl w AUS.

Radny Ryszard Facanorski rna?a, 2e dobrze i2 Kierownik Ko6mider zwrócil

uvage na niszczenie dywaników asfaltor*ych r*ykorzystywanych pod lodoviska; ur¡¿úa,

ire nale|y dbaó o obiekty które juz se.

Fan Facanowski przyporina, 2e przed wojrq w niejscu gdzie obecnie jest Pohnzbyt

byla oéwietlona 6lizgarika. Radny pyta, czy nie rc2rn sróció do nykorzystlnrania

naturalnych niecek; uvain, 2e powierzchniq zalewu nozna r*ykorzystaó upuszczajqc

trochq vdy. Organizacjq lodoviska mo2na nykorzystaó w celu ntalczanía

bezrobocia. Radny Pacanowski apeluje, eby nie pozbauiaó dzieci no2livo6ci

korzystania z lodoviska.

Radny Czeslaw Blicharski inforrnuje, 2e jego wniosek znierzal do wykorzystania

naturalnego akwenu; uwa2a, 2e pod lodor¡isko no2r¡a nykorzystaó plycizny,

gdzie glgbokoÉó vody Bqdzie mniejsz-a ní2 1 rretr.

Ad.  17.

Pan l{arek Grad - jako by}y cztonek ?-acz4du }Oejskiego i B¡rnlstrz arp.?

jako prezes Stovarzyszenia Ziemia Jqdrzejovska - stwierdzíL, 2e ostatnio

prasa du2o pisze o osiqgniqciaeh obecnego Z.arz4du lliejskiego.

Pan Grad zvc'ocil uvage na wypoviedZ Pani Kierownik Btaszkiewícz zanieszczon4

w lokalnej prasie, v której informqje, 2e zrobiono kanalizacjq ulicy 11 Listopada,

Rynku oraz ulicy tysakowskiej. tlypowiedZ ta jest niepravdzira, pniewaZ

karnlizacjg ulicy 11 Listopada przeprovadzil poprzedni Zarz4d [iejski, w R¡rnku

do tej pory s¿l szamba, r¡atorniast kaniallzacjg ulicy tysakowskiej przeprowadzil

jeszcze wcze6niejszy 7.az4d, Miejski. Pan Grad pyta dlaczego h¡rnistrz l/oániak r¡¡a

lemach prasy nóvi, 2e nie vie dlaczego poprzedni Z.aru4d Fliejski czego6 nie znobit,

skoro san Y tyn T.arz4dzie pracral ?

Fan grad przypornir¡a, 2e kiedy v 1gg7 roku rrydano decyzjq na zabudouq ulicy

Chrnbrego, Pan t¡tichalkievicz na lanactr prasy q¡br:acjq okre6lil jako 'Uqdrzejóvektt.

lI zwiq?ku z tW chciatbym zapytaé, jakie sukcesy odni6sl obecny ?arz4d ttfiejski ?

CzV se to slupy ogtoszeniol¡e o których pisze prasa, stynny nostek na ulicy

Stra2ackiej, Eui-oubojnia, czy te2 Klasztor, który nie no2e drczekaó siq
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na zadeklarolrane przez 7.arz4d, pieniqdze ? Czy to iuZ jest nJqdrzejóuek"

czy jeszcze nie ?

Fan Grad - jako prezes Stovarzyszenia Zio¡lnla Jgdrzejovska, pyta Buruistrza na

jakiej podstawie prawnej, v dniu 5 lfstopada bie2qcego roku, vreczono arolnienie

z pracy Fanu Boguslavskiemu.

Brrmistrz Henryk Michalkiewicz na vstqpie stnierdzi!, 2e nÍe chce siggaó

do historii, po czym r-ldzielil odpoviedzi Fanu Grado¡¡i:

- Pani Blaszkieuicz jest urzqdnikien i poniedziala co zrobiono. Nie mówila,

2e zrobiono to a tej kadencji.

- Slupy ogloszeniowe zakupiono i sq na to faktury. Fakt, 2e kto6 pouiedzial

i¿ sq jego nie ztracry,2e tak jest v rzecz¡mlstoÉcÍ. Ua2ne jest, 2e ieszcze

rok temu ich nie bylo' a teraz sq.

- Sprawa nostku na ulicy Stra2ackiej jest dla vszysthich jasna-

- Kiedy Klasztor zwrícíl sig z progbq o zadeklarovanie 6rodkór¡, Rada byta po

uchwaleniu bud2etu. Klasztor mógl dostaó dotacje, je6li vójtowie i bunnlstrzowie

zadektarujq 6rodki. Tak sig te2 stalo i chcielifuty pomóc' jednak wtedy nikt

nie prz¡puszcza!, 2e wynil<rq ktopoty firnnsowe zviqanrc z kartq nauczyciela.

- Gdybym Pana Boguslawskiego zwolnil z pracy, nie powierzalbyn nu petniqcego

oborriqpki.

Przenodnic"4ca Rady - Teresa Szwach odczybata opiniq praunE Radcy Prawnego

UrzqQu Fliejskiego z dnia 1? listopada 1999 roku w sprawie zatndnienia Far¡a

Boguslawskiego /opinia v zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4ea poinformowala, 2e byla r kmisji konkursowej. tf uchtate Rady

tliejskiej w spranie powolania na stanovisko Kierounika SZWZ Fana fiarka

Boguslawskiego, jako podstawa prarna podany jest Dz-U - z 192r- Nr 91 , poz. 28,

okre6lajqcy okres sprayordania funkcji r¡a 5 lat. Uszyscy Kierownicy byli rrbedy

powol¡mani rn 5 tat. U tej ctrwili jest spra¡E u S$zie w zwiqzl<u z czym uwa2ann,

2e nie naleZy spray¡¡ roztrzryl Iecz pczekaó rp decyzjq Sqdu.

Radny Ryszard Pacanouski urya23, 2e opr&z opinii prawnej jest jeszcze kodeks

pracy. Je6ti nie rna wyników kontroli Parn Porqbsltiego i Kotnisji Rewizyfiej'

a zaklad wychodzi na O, nie powinny byó @ejnouane w tej sprawie ?adne dzialania.

tiedtug Pana Pacanowskiego istotna jest otoczka sprawy Pana Bogttslawskiego,

otaz rúzinne obsadzanie stanowisk. Radny pornwia r¡niosek o prolongowanie Fana

Boguslawskiego na rnstgpn4 kadencjg; ura2a 2e byloby nieetyczne' gdyby Rada

postawita Panu Boguslarskieru barierkq. Jednak skoro powotala Rada, to Rada

mo2e go odwolaó.

Przeyodnlc"4ca Rady - Teresa Szrach vyjaÉnia, 2e iadnych sprav rodzinnych

tutqj nie ma, a kandydatrara jej siostry na stanowisko Kierovnika ZÑZ nLgty

nie padla i nie padnie.

Radr¡a Lidia Osiñska stwierdzila, 2e jest ju2 ryzona catq sybuacjq. Dziwi

siq koledze nauczycieloul; uy6li, ?E ?:tüle osoba nie ocenia pracy kierownika ZrcZ.

Fanie (olego - zyraca siq do Fana Fact¡nowskiegg - sq kadencje dyrektorów szkól.
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Dlaczego Pan nara2a ich na stres zuliqzany z za}rroírczenien kadencJi ? Ori równie¿

muszq du2o zrobié, aby szltoly agly r¡orualnie ftrnkcjonouaó.

Ikdencyjno6ó jest t¡ra2ar¡a za spraye nornaln4. Y szkolach podtekstóu nie ma.

CoS siq skoñczyto, co6 siq zaczyna. Nie rozunia, 2re robi siq aferq o co5

czego nie rra. Po co ? Czy trzebe, to robió na lamach prasy ?

Düale2y rozprcz4ó, praune uregulowania; dqjmy upust przepism, a nie emocjom.

Radca prawny Urzgdu - Pani hnuta Kir¡iorska, zuraca sig do Przetodniczqcej

Rady: Poniewa2 czrytaJqc nojq opiniq dotknqla Fani bezpo6red¡rio mojej osoby,

jestern zb.¡lwersor¡ana. Ten siq nie myli, kto nic nie robi. Rok tenu nle bylo

mowy o odwolaniu. Sprana zaczg}a siq w tym roku. lf opinii uzupefniqjqcei nie na

slowa o odwolaniu; odwotania mo2e dokonaó tylko Rada Miejska.

FaI*, 2e nie zawarto z Fanen Boguslanskin t¡rrpuy o prace Éwiadczy o tyn, 2e kto6

zawinil - przypuszczalnie kadry.

Pani Kiyiorska przypuszcz*., Ze Sqd sprawq oddali, pnlem2 v aktach jest uchwala

v sprauie porolania. Radca informuje, 2e y tej sprawie nie bierze udzialu,

ze rzgtqdu na to i2 praeqje r:wnie2 v 7NZ i r tej sytuacji zabrania jej tego

ustanra radcowska. Pani Kiuiorska ryezy Radzie, aby miala tylko takie probleuy-

nie wiqksze. Informqje rónnie2, 2e jej r¡azrisko szargane jest na kmÍsjach;

prosi, aby n razie wqtpliwo6ci poprosió je rn konisje, vbedy postara sig te

nqtpliwo6ci rryja6nié i nie bqdq miafy miejsca sSrtuacje, 2e rníoui siq o niej

za jej plecani.

Fani Kiviorska informr4je, 2e ú 7 lat pracuje y Urz$zíe ltfiejskin jako Radca

Prauny i dziqkl swojej pracy przysporzyta gninie r¿ielu milionów ztotych.

ti tyn czasie nie miala ani jednej przegranej sprawy.

Radca yyra?a, swoje ob¡rzenie faktem, 2e niektórzy radni chcq zniszczy-c czlouieka,

który lerc;zy ich dzieci.

Przewodnic?4ca Rady - Teresa Szrach, jako Qyrektor ZOZ infornuje' 2e

18 sierpnía 1999 rpku koíczyta jej siq urcra o prace. W zriqZku z tW 17 sierpnia

zglosila siq do Tarz4du Pouiatu, który mógf ie zatrudnié, ale nie nusial.

Zrobil to na nowych rarurüach.

Radny Ryszard Pacanouski uwa2a, 2e praca r¡ Radzle wynaga nie plotek ale

odwagi, która - jerzeli pójdzie h¡ parze z etykg moáe przynie3ó r¡iele dobrego.

Pan pacanowski wyja6nia, 2e nie zajmr-r.je siq plotkarni ale otoczlcq spraw, nie

wchodzi w sferq pryratnoÉci, opiera siq na faktach. Po to jest slq radn¡m, aby

pel¡nyrn sprah¡o{n zapobiegaó. Przejary nepotyzmu mieliÉmy ju2 w historii r¡ielokrotnie.

Fan l4arek Grad ryja6nia swoje pytanie: chodito o to dlaczego to E¡rmistrz

zwalnia Fana Boguslawskiego a nie Rada. trzeba @daó sig procedurze.

Zastqpca h.unistrza - tlaldenar UoÍniak st¡rierdziL, 2e Pan Grad sluszr¡Le

zanna2yt i2 pracoral v poprzednieh Radach i byt czlonkien Zarz4du }tiejskiego.

hfjaÉnia, 2e jego nyporiedá byta sanokrybykq. t^atviej brxlowaó coÉ co uidaó.
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Rozumiem, 2c W zalxlúnczeniu kadercJl ludzie zapoulnqiq o popularno6cl tx.rrnistrza,

o Zierri JqdrzeJwskiej. Ale czy u ten sposób trzeba vyciqggó sprauy by utrzynaé

siq na povierzctrri ? t¡ybory bqdq dopiero za dra lata, bqdzle lcarpani.a nyborcza,

i bqdzie odpowiedni czas aby ró2ne sprawy poruszgé.

Sottys nsi Borki - Fan tJladyslaw Barylski poinformonal, 2e 25 listopada

byt na spotkaniu soltysón Uojewództwa Swiqtokrzyskiego, na któryrn byt obecny

wiceminister rolnictwa - Fan

Mrirc du2ej ilo6ci pytañ nie otrz¡rmano rryczerpujqcych odpowiedzi. ll zwiqzku z tW

Pan Barylski chcialby zapytaó co siq dzieje z Euroubojniq; czy prasa wie za duZo

czy zA ualo. Prasa pisze co innego, a rzeczywisto5ó wyglqda inaczej-

Pontewa2 syn Pana Barylskiego wyloZyl pieniqdze na zakup akcji Buroubojni,

jest on osobiÉcie zainteresowany tg spravE.

Bt-rmistrz Flenryk I'lichalkiewicz odpouídzal, 2e prasa wie za malo a1e pisze

za duáo. Je2eli jaka6 sprar.ra jest na etapie negocjacji, to powinno sig o niej

pisaó jak rnimriej ponieua2 konkurer¡cja nie 6pi. hrrnistrz poinfornoraL, 2e

san równie2 nykupit udzialy v B¡roubojni, wigc te2 jest zainteresovany sprarr¿L

jako osoba pryratna.

Jeden z soltysów obecnyctr na sali poinforuorat i2 dowiedziat sig' áe poqjeb

decf¿jq o lokallzacji Euroubojnl poza Jqdrzejovern.

hrrmistrz t¡[ichalkiewicz odporyiedzial , 2e dzií nia]a zare¡ÉÉ, decyzja y tej

sprawie, ale jeszcze nle uie co zdecydowano.

Przevodnicz4ca, Rady - Teresa Sanach ztofiLa rerygmcje z pracy v Konisii Bbykl.

Radny czeslaw Bticharski styierdzl!, 2E w zviq?ku z ptylszryn, trzeba powolaé

w sklad Konisji Ety4d nastq¡xq osoh.

Radna E\É Ptasznik uwa2a, ?e na.le2atoby sig zastanowió nad sensen uzupelniania

skladu tej konisji. Obecna Rada jest juz po pótretku, viqc robió tego nie varto,

a nastqprn Rada moZe zrobió to sana dla siebie.

Rada Miejska y Jqdrzejowie - y zriqzl<u z ynioskiem Kcmisji h¡dZetu, Gospodarki

i lfienia - ustalila, 2e w dnlu 2 gnrüria 2@ rcüru, odbedzie siq nyjazdora sesJa

Rady Hiejskiej w celu zapozrrania sig z s¡rtr:acjq na terenie miasta i gniny

JqQrzejóu, przed uchwaleniem hxt2etr¡ na 2@1 rok.

Rada ltiejska v Jqdrzejovie, ¿godnie z planem praey na 2ffi rok, ustalila

termin rnstqpnej sesji ra Zl grudnia oraz termin sesji uroczystej rn 28 grudnia.

Ad. 18.

ze rzglgdu na yyczerpanie porz4dku obrad, Przewodniczfpa Rady Miejskiej

w Jqdrzejorie - Teresa Szyach, o godzinle 1too zamtrnqla obrady )Oil/ sesji

Rdy l{iejskiej u jqdrzeJowie.

Sekretarz obrad

Lidia Osiñska


